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Esittelijä Va. tekninen johtaja Timo Oja 

 
Päätösehdotus Infralautakunta merkitsee mahdolliset muut asiat tiedoksi. 

 
Päätös Raportit Raision palautejärjestelmän palautemääristä 2020 ja 2021 

toimitettiin infralautakunnan tiedoksi kokousjärjestelmän ilmoituksissa. 
 
Timo Oja ilmoitti lautakunnalle, että E18-perusparannushankkeen Raisio-
Naantali välin kaikille avoin työpaja järjestetään 15.6.2022. 
 
Janne Aso esitti, että invapaikat kaupungin kiinteistöillä merkitään sinisillä 
maalauksilla. 
 
Venla Käyhkö toi esille suojatieturvallisuuden Ihalantiellä. 
Kaupungininsinööri totesi, että parannuksia Ihalantien 
liikenneturvallisuuteen suunnitellaan Turun Seudun 
liikenneturvallisuussuunnitelman yhteydessä. 
 
Sari Suominen esitti kysymyksiä tonttiliittymien rakentamisesta Järviniityn 
saneerauksen yhteydessä. Tekninen johtaja ja kaupungininsinööri 
selvittävät asiaa. 
 
Puheenjohtaja Janne Aso esitti, että uusien päiväkotien rakentamisiin 
liittyen infra- ja sivistyslautakunnat toteuttavat tutustumiskäynnit erilaisiin 
toteutus- ja suunnittelumuotoihin. 
 
Infralautakunta merkitsi edellä mainitut asiat tiedoksi. 
 
Kalle Myllymäki ja Mika Koivisto poistuivat kokouksesta tämän pykälän 
käsittelyn aikana klo 19.05.  
 
Pöytäkirjantarkastajaksi tämän pykälän kohdalle Kalle Myllymäen tilalle 
valittiin Mikko Monnonen. 


